

汕头TUV伊朗(IRAN)领事馆双认证

产品名称	汕头TUV伊朗(IRAN)领事馆双认证
公司名称	深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部
价格	304.00/份
规格参数	
公司地址	深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B栋1楼
联系电话	15913941040

产品详情

伊朗(IRAN)领事馆双认证 真正的低价，使馆认证办理流程烦琐？咨询办理热线：15913941040 程丹;深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司在加签领域有超过5年的工作经验了，近三年之内办理了超过40个country各种文件加签；知您所忧，为您排忧解难！

汕头TUV伊朗(IRAN)领事馆双认证Shantou TUV Iran (IRAN) Consulate dual certification

联系人：程丹 15913941040 QQ：2623880699

领事认证的申办手续一般是企业提交的商业单据和文件经贸促进会或其它公证机构认证后再由外交部领事司认证处认证，较后再送相应的驻华使（领）馆认证。

领事认证的作用

- 1、通过领事认证证明出口商所提交的单据文件的印章及签字真实，从而向域外机构起一种证明和介绍作用。
- 2、作为出口结汇的一个必经程序和出口贸易的一个重要环节，通过领事认证，可以使被认证的单据文件在中华人民共和国域外发生法律效力，并被进口国有关机构（如、银行等）所承认和接受。
- 3、通过领事认证可以使进口国的驻华使（领）馆对我国与其贸易进行审查，特别是就进口国实行特殊贸易政策（例加禁止或进口、反倾销）的货物实施审查并加以控制。

领事认证看似仅仅是一个对文书中的签字、印章进行确认的活动，但是，领事认证对于当事人来讲，却事关重大。对于老百姓来说，出趟国无疑是件大事。就拿上面提到的留学生来说吧，出国留学很可能是影响他一辈子前途的大事。在案例中，领事认证就起到了积极的推动作用。除了留学外，出国探亲、旅

游、工作也都是老百姓日常生活中常见的活动，这些活动往往都涉及到办-理领事认证。

The application procedure for consular certification is generally that the commercial documents and documents submitted by the company are certified by the Economic and Trade Promotion Council or other notary agencies and then certified by the Certification Office of the Consular Department of the Ministry of Foreign Affairs, and then sent to the corresponding embassy (consulate) in China for certification.

The role of consular authentication

1. Through consular authentication, it is proved that the seal and signature of the documents submitted by the exporter are authentic, so as to serve as a certification and introduction to institutions outside the region.
2. As a necessary procedure for export settlement and an important part of export trade, through consular certification, the certified documents can be legally effective outside the territory of the People ' s Republic of China and be accepted by relevant institutions of the importing country (such as banks, etc.) Recognized and accepted.
3. Passing the consular certification allows the embassies (consulates) of the importing country in China to review my country and its trade, especially the review and control of goods that the importing country implements special trade policies (such as prohibition or import, anti-dumping).

Consular authentication seems to be just an activity to confirm the signature and seal in the document, but consular authentication is of great importance to the parties. For ordinary people, going abroad is undoubtedly a big event. Take the above-mentioned international students as an example. Studying abroad is likely to be a major event affecting his life's future. In the case, consular certification has played a positive role in promoting. In addition to studying abroad, going abroad to visit relatives, travel, and work are also common activities in ordinary people's daily life, and these activities often involve consular certification.